

WARFIELD
With The Old Breed
Release Date: 04.04.2025

Call your chiropractor – Teutonic thrash trio WARFIELD has arrived with breakneck force!

Germany's **WARFIELD** has come to break necks and breathe new life into the thrash genre, echoing the legacy of Kreator, Sodom and Destruction! With their devotion to idols like Tom Angelripper, the three know how to play tight with brutal, shredding riffs and rapid, speeding beats. Witness their new release, the unstoppable inferno ***With The Old Breed***, out March 28, 2025 via Napalm Records!

With their latest record, **WARFIELD** explores the unembellished and emotional depiction of societal, historical, social and internal wars – expressing criticism of the bitter part of reality. "*Soul Conqueror*" explores the dark aftermath of conflict, where departed souls wander, while songs like "*Appetitive Aggression*" dive deep into the primal instinct of humanity with light-speed riffs and relentless energy.

In early 2012, brothers Johannes Clemens (vocals, bass), Matthias Clemens (guitars) joined with Drummer Dominik Marx to introduce their own thrash tornado to the scene. Only a few years later, **WARFIELD** performed many shows alongside both recognized and rising bands such as Evil Invaders, Tankard and Bay Area thrash legends Exodus. It's time for new thrash metal legends from Germany to arise, bonded by blood with the heroes from the past. Battle awaits...

Auf den Spuren der Big Teutonic Four – Thrash Abrissbirne WARFIELD beschert die nächste Nackenfraktur!

Denkt man an deutschen Thrash Metal kommt man an Kreator, Sodom und Destruction nicht vorbei. Ganz im Sinne ihrer Idole, entwickelt **WARFIELD** das Genre mit alles zeretzenden Riffs gepaart mit höllisch-schnellen Beats weiter. Das Headbang-Inferno ***With The Old Breed*** erscheint am 28. März 2025 über Napalm Records!

WARFIELD öffnen auf ihrer neuen Platte das Tor zur Hölle und zeigen alle Abscheulichkeiten des Krieges: "*Lament Of The White Realm*" führt uns in die bitterkalten Alpenschlachten des ersten Weltkrieges ein während "*Soul Conqueror*" den Horror der psychologischen Kriegsführung im Vietnamkrieg beleuchtet und Songs wie „*Appetitive Aggression*“ mit rasanten Riffs und unerbittlicher Energie die animalischen Moshpit-Instinkte der Thrash-Jünger wecken.

Anfang 2012 schlossen sich die Brüder Johannes Clemens (Gesang, Bass) und Matthias Clemens (Gitarre) mit Drummer Dominik Marx zusammen, um ihren eigenen Thrash-Tornado in die Szene zu blasen. Nur wenige Jahre später spielten **WARFIELD** viele Shows mit Wegbereitern wie Tankard und den Bay Area Thrash-Legenden Exodus. Doch nun ist es Zeit für neue Thrash Metal-Tutoren aus Deutschland, die mit den Helden der Vergangenheit blutsverwandt sind. **WARFIELD** sind bereit für die Schlacht!